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Abstract (en)
The tribune (1) has seating-place rows and/or standing-place rows ascending in a stepped manner. Two tiers (13, 14) are provided with the seats
and/or stands, where a centre of one of the tiers is located in a horizontal direction in forward displaceable manner relative to a centre of the other
tier. An incline of each tier is greater than 45 degrees. A line extends along a longitudinal extension of the tribune at a viewing distance (b) from
about 7-10 m. A support block comprises a disk-shaped element, which consists of reinforced concrete.

Abstract (de)
Tribüne (1) mit gestuft ansteigenden Sitzplatzreihen (125) und/oder Stehplatzreihen (145), wobei die Tribüne zumindest einen ersten Rang (13)
mit zumindest einer Sitz- (125) und/oder Stehplatzreihe (145) und zumindest einen zweiten Rang (14) mit zumindest einer Sitz- (125) und/oder
Stehplatzreihe (145) aufweist, wobei die Mitte des zweiten Ranges gegenüber der Mitte des ersten Ranges in horizontaler Richtung nach vorne
verschoben angeordnet ist.
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